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Sumudica, 1-1 
biten Konyaspor 
maçının 
ardından, “Bugün 
önemli bir puan 

kazandık” 
dedi.

Yıllardan beri şehrin en büyük sorunları 
arasında yer alan trafik sorununa bir 
türlü çözüm bulunamazken aksine 
trafiğe kayıtlı araç sayısının arttığı 
gözlemlendi. Araç sayısındaki 
artış trafik sorununun daha da 
büyümesine, sabah ve akşam 
saatlerinde iş gidiş-dönüşlerde 
kavşaklarda trafik yoğunluğunun 
artmasına neden olacak. 

GTO Mesleki Yeterlilik Merkezi (GTO MYM), 
“D1 Temel Bina Akustiği” ve “Kimyasal 
Değerlendirme Uzmanı” alanlarındaki eğitimler 
sonrasında sınava girerek belge almaya hak 
kazanan adaylara belgelerini verdi.

Gaziantep’te 7 yıl önce açılan Mutlu Kafe 
personelinin yüzde 50’si Down sendromlu 
gençlerden oluşuyor. 20 özel çocuğun 
çalıştığı kafeye gelenler kendilerini güvende 

hissediyor. Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 2018 yılında Masal 

Parkı içerisinde açılan Mutlu Kafe, 
Down sendromlu gençlerin hem 
mesleki hem de sosyal becerilerini 
geliştirmelerine imkan sağlıyor.

Şahinbey Belediye Başkanı 
Mehmet Tahmazoğlu, Şahinbey 
Kongre ve Sanat Merkezi’nde 
düzenlenen Şahinbey Bilim 
Şenliği’nde çocuklarla bir 
araya geldi.

www.referansgazetesi.com.tr
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3’TE

2’DE

Malatya’da 5,2 
büyüklüğünde 
deprem meydana 
geldi. Deprem, 
Gaziantep başta 
olmak üzere 
çevre illerden 
de hissedildi. 
Vatandaşlar, 
panikle evlerinden 
dışarı çıktı. 
AFAD, depremin 
merkez üssünün 
Malatya’nın 
Battalgazi ilçesi 
olduğunu açıkladı.

Malatya’da yaşanan 5,2 büyüklüğündeki depremin 
ardından panikle dışarı koşan Gaziantepli vatandaşların 
korku dolu anları kameraya yansıdı.

DEPREM PANiK YARATTI
DEPREM KENDİNİ UNUTTURMUYOR

6’DA

ÖNCELİĞİMİZ GAZİANTEP
Şehitkamil Belediye 
Başkanı Rıdvan 
Fadıloğlu tarafından 
gerçekleştirilen 
yatırımlarla Türkiye’nin 
en gelişmiş ilçelerinden 
biri olan Şehitkamil’de, 
kültür, sanat ve eğitim 
yatırımları art arda 
yapıldı. Projelerin 
mimarı Başkan Fadıloğlu, 
“Daha yaşanabilir 
bir Şehitkamil, daha 
yaşanabilir bir Gaziantep, 
daha yaşanabilir 
bir Türkiye için 
çalışmalarımızı yoğun bir 
şekilde sürdürüyoruz. 
Aşk ve şevkle çalışmaya 
da devam ediyoruz” dedi.

Göreve başladığı günden bugüne çok önemli kültür, sanat ve eğitim yatırımları 
gerçekleştirerek bu alanlarda emek veren kişilerin her şartta en önemli destekçisi olan 
Şehitkamil Belediye Başkanı Rıdvan Fadıloğlu, Şehitkamil’in özelinde Gaziantep’in 
yaşanabilir kentler sıralamasında üst sıralarda yer almasına önemli katkılar sundu. 

Çağın gereklilikleri ve ihtiyaçları doğrultusunda 
planlama yaptıklarını kaydeden Başkan Rıdvan 
Fadıloğlu, yatırımları da bu yönde yaptıklarını söyledi. 
Fadıloğlu, “Geleneksel belediyecilik anlayışında akla 
altyapı ve üstyapı hizmetlerinin hayata geçirilmesinden 
sorumlu bir kamu tüzel kişilik gelirdi” dedi. 5’TE

ÇOCUKLARI GELECEĞE 
HAZIRLIYORUZ

BU KAFEDE HERKES MUTLU

GTO MYM BELGELENDiRMEYE 
DEVAM EDiYOR

5’TE

ANTEP FISTIĞINA
AB ENGELi

TRAFiK SORUNU 
iKiYE KATLANDI
Türkiye İstatistik Kurumu, 2023 yılında trafiğe kaydı yapılan motorlu kara taşıtları araç istatistiklerini 
açıkladı. Ülke genelinde olduğu gibi Gaziantep’te de trafiğe kaydı yapılan araç sayısı arttı. 

ARAÇ SAYISI 
ARTTIKÇA 

KAZALAR ARTIYOR

DEPREMDEN 
SONRA ARAÇ 

SAYISI ÇOĞALDI

EHLİYETİ ALAN 
ARABA SAHİBİ 

OLUYOR

ARTAN ARAÇ SAYISI 
SORUNLARI İKİYE 

KATLADI

Türkiye’nin en büyük 
metropol kentleri 
arasında yer alan 
Gaziantep’te trafik sorunu 
araç sayısının artmasına 
binaen 2024 yılında da 
devam edecek. TOMTOM 
Trafik Endeksine göre 
2,5 milyon kişinin 
yaşamını sürdürdüğü 
şehirde 20 dakika süren 
10 kilometrelik yol 
2024 yılında daha da 
fazla sürecek ve trafik 
yoğunluğu daha da 
artacak.

2’DE

AVRUPA BİRLİĞİ, TÜRKİYE’DEN GİDEN 8 ÜRÜNÜ İADE ETTİ
Türkiye'den Avrupa Birliği'ne (AB) 
gönderilen 8 ürün, Avrupa Birliği 
Gıda Güvenliği (RAFF) tarafından 
sağlığa zararlı maddeler içerdiği 
gerekçesiyle geri gönderildi. 
Geri gönderilen ürünler arasında 
portakal, greyfurt, Antep fıstığı, 
ayçiçek yağı, pizza kutusu, kuru 
üzüm, kekik ve limon bulunuyor. 
Geri gönderilen ürünler arasında 
en çok dikkat çeken ise Antep 
fıstığı oldu. Gaziantep’in ve 
bölgenin en önemli tarım ürünü 
olan Antep Fıstığının içinde sağlığa 
zarar madde olduğu gerekçesiyle 
iade edilen ürünler arasında yer 
alması, kentte şaşkınlık yarattı.

Ziraat Mühendisleri Odası Gaziantep Şube Başkanı Yusuf 
Yılmaz, Antep fıstığının geri gönderilmesinin çiftçilerin 
yeterli eğitim almadığını gösterdiğini belirterek çiftçilere 
daha fazla eğitim verilmesi gerektiğini söyledi. Antep 
fıstığının kurutulması sırasında Aflatoksin konusunda 
dikkat edilmesi gerektiğine dikkat çekti. 3’TE

AFLATOKSİN RİSKİNİ AZALTMAK İÇİN 
ÇİFTÇİLERE EĞİTİM VERİLMELİ 

ENFLASYON KONTROL 
ALTINA ALINMALI
Birleşik Kamu İş Konfederasyonu, 2024’ün ilk 
açlık ve yoksulluk sınırı araştırma sonuçlarını 
açıkladı. Araştırmaya göre açlık sınırın 17 bin 
442 lira olduğu ocak ayında yoksulluk sınırı 
ise 48 bin 495 liraya yükseldi.

Birleşik Kamu İş 
Konfederasyonu 
Gaziantep İl Temsilcisi 
Ali Arpat, “Ülkemizde 
enflasyon yüksek olduğu 
için açlık ve yoksulluk 
sınırı da yukarıya doğru 
tırmanıyor” dedi. 4’TE

iNANIRSAK BAŞARIRIZ

Yeniden Refah Partisi Şahinbey İlçe Başkanlığı İlçe 
Divan Toplantısı Yeniden Refah Partisi Şahinbey İlçe 
Başkanı İbrahim Halil Dalgacıoğlu Başkanlığı’nda 
partililerin yoğun katılımı ile gerçekleşti. 4’TE

Türkiye'den Avrupa 
Birliği'ne (AB) 
gönderilen 8 ürün, 
Avrupa Birliği Gıda 
Güvenliği (RAFF) 
tarafından sağlığa 
zararlı maddeler 
içerdiği gerekçesiyle 
geri gönderildi. 
Geri gönderilen 
ürünler arasında en 
çok dikkat çeken 
ise Antep fıstığı 
oldu. "Yeşil altın"ı 
olarak bilinen 
Antep fıstığının 
geri gönderilen 
ürünler arasında 
yer alması kentte 
şok etkisi yarattı. 
Ziraat Mühendisleri 
Odası Gaziantep 
Şube Başkanı Yusuf 
Yılmaz, pul biberde 
yaşanana sorunu 
Antep fıstığında da 
yaşamaması için 
hem uyardı hem 
çağrıda bulundu.

BiR PUAN BiLE

8’DE
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Meral Kesenek

Yapılan bir araştırmaya göre, çalışanların 
yüzde 44’ü bir yıl içerisinde iş değiştirmeyi 
düşünüyormuş.
Belli ki, çalışanların neredeyse yarıya yakını 
ya yaptığı işten mutlu değil ya da çalıştığı 
işyerinden.
Öncelikle, eğitim sisteminin de çarpık ve yetersiz 
olması nedeniyle, insanlar çoğunlukla sevdikleri, 
istedikleri mesleği seçemiyor. Sevdikleri, 
yapmak istedikleri mesleğin eğitimini almak 
yerine, puanlarının tuttuğu okulları bitirip, 
bulabildikleri işlere yerleşmek zorunda kalıyorlar.
Artan maliyetler, işyerlerinde çalışanların 
ekonomik olarak refahını sağlama noktasından 
çok uzaklaştı. 
Üst üste binen bu olumsuzluklar, çalışanların 
işyeri memnuniyeti ve mutluluğunu doğal olarak 
etkiliyor.
Aslında çalışma hayatındaki en önemli sorun, 
çalışanların büyük çoğunluğunun işlerini 
severek yapmaması. Sevdiği mesleği seçemeyip, 
mecburiyetten sevmediği bir işe yerleşenler, 
hem mutlu olamıyor, hem de çalıştığı kuruma 
faydalı olamıyor.
Bu durumda yapılan işten ve üretilen üründen 
hayır beklemek de mümkün değil elbette.
İş değiştirme meselesine gelince, bundan 
20-30 yıl önce bir çalışan, aynı kurumda uzun 
yıllar çalışırsa, bunan bir istikrar unsuru olduğu 
düşünülürdü. 
Ancak, geçen zaman içerisinde iletişimin 
alabildiğine güçlenip, hızlandığı günümüzde, 
bir çalışanın aynı işyerinde uzun yıllar boyunca 
çalışması artık pek de verimli bir durum olarak 
değerlendirilmiyor.
Çok iyi eğitim almış, kalifiye bir elemanın aynı 
işyerinde azami çalışma süresi bence de 5 yılı 
geçmemeli.
Sürekli değişen dinamikler, bu değişimi de 
zorunlu kılıyor. 
Zira, uzun süre aynı işyerinde çalışan insanlar 
hantallaşıyor, büyük çoğunluğu kendini geliştirip 
yenileyemediği için de ne kendine ne de çalıştığı 
kuruma istenen katkıyı sağlayamıyor.
Oysa, 5 yılda bir değişim yaşandığını 
düşündüğümüzde, hem çalışan yeni işyerinde 
kendini kanıtlamak için kendini yenileme 
ve geliştirme çabasına giriyor, hem de yeni 
kurumuna bir hareket ve yenilik getirerek 
verime katkı sağlıyor.
Ne demişler, tebdil-i mekanda her 
zaman fayda var.

Tebdil-i 
mekanda 

her zaman 
fayda var

Şahinbey Belediyesi’nin, bilim 
ve teknolojiyi sevdirmek ve 
yeni nesillere farklı bakış açıları 
kazandırmak üzere Şahinbey 
Kongre ve Sanat Merkezi’nde 
düzenlediği “Bilim Şenliği” 
programına Şahinbey Belediye 
Başkanı Mehmet Tahmazoğlu’da 
katıldı. Bilim Şenliği’ne katılan 
çocuklar Başkan Tahmazoğlu’na 
yaptıkları ürünleri tanıttı.
Şahinbey Belediye Başkanı 

Mehmet Tahmazoğlu çocukların 
bilimsel konulara olan ilgisinin 
ailelerce desteklenmesinin 
öneminin büyük olduğunu 
söyleyerek “Bilimsel konulara 
olan merak erken yaşlarda 
başlar. Bizlerde anne ve babalar 
olarak çocuklarımızı sürekli 
değişen ve gelişen dünyaya 
hazırlamalıyız. Bu noktada 
çocuklarımızı bilimin yaşamdaki 
önemini fark etmelerini 

sağlamak için onları bu konuda 
teşvik etmeliyiz” dedi.
Eğitimin temel hedeflerinden 
biri, çocukların bilimsel 
düşünme becerilerinin 
geliştirilmesi olduğuna da dikkat 
çeken Başkan Tahmazoğlu, 
“Bilimsel düşünme becerilerine 
sahip bireyler olmak, günümüz 
koşullarının kaçınılmaz bir 
gereğidir” diye konuştu. HABER 
MERKEZİ

8 Temmuz 2023 tarihinde 
Sun Ekspres Hava Yollarına 
ait XQ9229 sefer sayılı 
Gaziantep-İzmir seferini 
yapacak uçakta yanındaki 
yolcuyla klima nedeniyle 
tartıştığı iddia edilen 
hakimin ve tanıkların 
ifadesine ulaşıldı.
Olay, 8 Temmuz 2023 
tarihinde Sun Ekspres 
Hava Yollarına ait XQ9229 
sefer sayılı uçağın 
Gaziantep Havalimanında 
pist yönüne çıkış yaptığı 
sırada yaşandı. Pilotun 
polis talebinde bulunduğu 
olayda, kabin amirinin ve 
polislerin ifadeleri ortaya 
çıktı.
Polisin olayla ilgili yaptığı 
inceleme sonrasında 
tuttuğu tutanakta, "Bahsi 
geçen şahıs görünüş 
itibari ve ağız kokusundan 
anlaşıldığı kadarı ile alkollü 
olduğu, konuşmakta 
güçlük çektiği görüldü. Bu 
şahsa hitaben "Beyefendi, 
sivil havacılık kanunu 
101. maddesine göre 
pilot sizin uçuşunuza izin 
vermiyor, bu nedenle 
uçaktan inmeniz gerekiyor, 
buyurun lütfen" denildi. 
Bunun üzerine şahıs 
yüksek sesle "Sen kim 
oluyorsun beni uçaktan 
indiriyorsun dangalak, 
ben hakimim" dedi. Kimlik 
ibraz etmedi, ve "seninle 
görüşeceğim" dedi. Bizde 
kendisine "Hakim olmanız 
üniformalı polise hakaret, 
tehdit etme hakkını 
size vermiyor" dedik. 
Kendisinden etmiş olduğu 
hakaret ve tehditten 
dolayı şikayetçi olacağımızı 
söyledik. Yaklaşık yarım 
saat kadar bu şahsın 
uçaktan inmesi için ikna 
etmeye çalıştık. Bize 

kural dışı yolcu uçuş olay 
raporu pilot ve kabin amiri 
tarafından verildi'' denildi.

“Bana ne kim olursan 
ol ineceksin”

İzmir'de hakim olarak 
görev yapan Emrullah 
Ö., cumhuriyet 
Başsavcılığında alınan 
ifadesinde ise “Olay 
sırasında kimseye 
hakarette bulunmadım. 
Müşteki bizzat kaba 
tavırlar sergiledi. Hakim 
olduğumu söylediğinde bu 
tavırlarının dozunu daha 
da arttırdı" dedi.
Olay günü memleketi 
Kahramanmaraş'a dan 
görev yeri olan İzmir e 
gitmek için Gaziantep'ten 
uçağa bindiğini söyleyen 
Emrullah Ö., "Deprem 
bölgesindeki ishal salgını 
nedeniyle rahatsızlandım 
ve uçak içerisinde 3 
kere lavaboya gittim. 
Yanında bulunan yolcu ile 
havalandırma nedeniyle 
tartıştık, kabin görevlisi 
bayan gelip o yolcuyu 
başka bir koltuğa geçirdi. 
Ben uçağın kalkmasını 
beklerken 4-5 tane polis 
memuru gelerek hakkında 
şikayet olduğunu, uçaktan 
inmem gerektiğini söyledi. 
Bu sırada isminin Ökkeş 
olduğunu söyleyen bir 
polis memuru "Hakkında 
şikayet var. İneceksin lan" 
dedi. Bende kendisine 
kimliğimi göstererek 
İzmir'de hakim olduğumu 
söyledim. Polis memuru 
da bana "Bana ne kim 
olursan ol ineceksin 
lan" dedi. Eşimin hamile 
olduğunu söyleyerek 
İzmir'e gitmek gerektiğini 
söyledim. Uçaktan inmek 

istemeyince yolcular 
üzerime yürüdü. En son 
yaşlı bir teyze İzmir'de 
yatalak hastası olduğunu 
söyleyince onu kırmayıp 
uçaktan indim. Üzerime 
atılan suçlamaları 
kabul etmiyorum. Polis 
memuru, kabin görevlisi 
ve pilottan şikayetçiyim. 
Reşit G., isimli kişinin 
tanık olarak dinlenmesini 
talep ediyorum'' şeklinde 
konuştu.

"Tanık ifadesinde 
hakimi savundu"

Tanık olarak ifadesi 
alınan Reşit G. ise 
“Müştekinin beyanlarını 
doğrulayacak şekilde 
beyanlarda bulunduğu, 
şikayet edilen hakim 
beyin polise yönelik 
"Sen kim oluyorsun 
lan beni aşağıya 
indiriyorsun dangalak, 
sen ismini ver seninle 
uğraşacağım" şeklinde 
bir söz söylemediğini, 
şikayet edilen hakim, 
sadece polise hitaben 
"Siz Savcınız ile beni 

görüştürün" dediğini, 
hakim olduğunu 
ispatlamak için kimliğini 
gösterdiğini, olayla 
ilgili olarak ismi Ökkeş 
olduğunu duyduğu 
polis memurunun 
uçağa ilk girdiği 
zamanlar hakim beye 
hitaben uçağa ilk 
girdiği zamanda sert 
bir üslupla davrandığını 
fark ettiğini, polis 
memurunun "Bana 
ne kim olursan ol 
ineceksin" şeklinde 
sert bir üslupla şikayet 

edilen hakim beye 
kelime kullandığını 
ancak lan kelimesini 
hatırlamadığını beyan 
ettiği yer aldı.
“Aralarındaki 
münakaşayı 
engellemek için araya 
girdi” Gaziantep 
Havalimanı’nda 
Gaziantep-İzmir seferini 
yapan uçağa sarhoş 
bindiği iddia edilen 
Hakim Emrullah Ö. 
ve tanıkların ifadeleri 
ortaya çıktı. İHA

iFADELERi ORTAYA ÇIKTI
UÇAKTAKi KAVGANIN 
Gaziantep Havalimanı’nda Gaziantep-İzmir seferini yapan uçağa sarhoş 
bindiği iddia edilen Hakim Emrullah Ö. ve tanıkların ifadeleri ortaya çıktı.

ÇOCUKLARI GELECEĞE 
HAZIRLIYORUZ
Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet Tahmazoğlu, 
Şahinbey Kongre ve Sanat Merkezi’nde düzenlenen 
Şahinbey Bilim Şenliği’nde çocuklarla bir araya geldi.

ARAÇ SAYISINDA 
REKOR KIRDIK

Türkiye’nin en büyük metropol 
kentleri arasında yer alan 
Gaziantep’te trafik sorunu araç 
sayısının artmasına binaen 
2024 yılında da devam edecek. 
TOMTOM Trafik Endeksine 
göre 2,5 milyon kişinin yaşamını 
sürdürdüğü şehirde 20 dakika 
süren 10 kilometrelik yol 2024 
yılında daha da fazla sürecek ve 
trafik yoğunluğu daha da artacak. 

TRAFİK SORUNU EN ÖNEMLİ 
SORUNLAR ARASINDA 

Yıllardan beri şehrin en büyük 
sorunları arasında yer alan 
trafik sorununa bir türlü çözüm 
bulunamazken aksine trafiğe kayıtlı 
araç sayısının arttığı gözlemlendi. 
Araç sayısındaki artış trafik 
sorununun daha da büyümesine, 
sabah ve akşam saatlerinde iş 
gidiş-dönüşlerde kavşaklarda trafik 

yoğunluğunun artmasına neden 
olacak. 

KENT TRAFİĞİNE KAYITLI 
ARAÇ SAYISI 660 BİN OLDU

Türkiye İstatistik Kurumu, 2023 
yılında trafiğe kaydı yapılan 
motorlu kara taşıtları istatistiklerini 
paylaştı. 2023 yılında ülke 

genelinde 2 milyon 290 bin 280 
adet taşıtın trafiğe kaydı yapılırken, 
2,5 milyon kişinin yaşadığı 
Gaziantep’te ise trafiğe kayıtlı araç 
sayısı 660 bin 178’e çıktı. Trafiğe 
kaydı yapılan araç sayısında rekor 
kıran kentte, trafik sorunu 2024 
yılında da en büyük sorunlar 
arasında yer almaya devam 
edecek.

Trafiğe kaydı yapılan 660 bin 178 
aracın 286 bin 68’ini otomobil, 12 
bin 883’ünü minibüs, 4 bin 858’ini 
otobüs, 111 bin 533’ünü otobüs, 
23 bin 531’ini kamyonet, 23 bin 
531’ini kamyon, 174 bin 114’ünü 
motosiklet, bin 432’sini özel amaçlı 
araçlar ve 45 bin 759’unu ise 
traktör oluşturdu. 
2023’ün Eylül ayında kent trafiğine 

kayıtlı araç sayısı 645 bin 243 
iken bu rakam Ekim ayında 650 
bin 339 Kasım ayında ise 655 bin 
123’e yükselmişti. Trafiğe kayıtlı 
araç sayısında artış Aralık ayında 
da sürdü. 5 bin 55 artış ile Aralık 
ayında trafiğe kaydı yapılan araç 
sayısı 660 bin 178’e yükseldi. 
2023’ün Kasım ayında ayında şehir 
trafiğine kayıtlı 655 bin 123 aracın 
284 bin 114’ünü otomobil, 12 bin 
881’ini minibüs, 4 bin 863’ünü 
otobüs, 110 bin 981’ini kamyonet, 
23 bin 453’ünü kamyon, 171 bin 
880’ini motosiklet, bin 420’sini 
özel amaçlı araçlar ve 45 bin 531’ini 
ise traktör oluşturmuştu.
Kasım ayında 18 bin 599 aracın 
devri yapılmıştı. Devri yapılan 
18 bin 599 aracın 10 bin 251’ini 
otomobil, 441’ini minibüs, 57’sini 
otobüs, 3 bin 565’ini kamyonet, 
703’ünü kamyon, 2 bin 924’ünü 
motosiklet, 24’ünü özel amaçlı 
araçlar ve 634’ünü ise traktör 
oluşturmuştu. Leyla Aysun 
GÖKŞEN

TRAFiK SORUNU 
iKiYE KATLANDI
Türkiye İstatistik Kurumu, 2023 yılında trafiğe kaydı yapılan 
motorlu kara taşıtları araç istatistiklerini açıkladı. Ülke genelinde 
olduğu gibi Gaziantep’te de trafiğe kaydı yapılan araç sayısı arttı. 
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Özel Hatem Hastanesi 
Kardiyoloji Uzmanı Dr. 
Mehmet Hayri Alıcı, “Kalp 
hastalıklarının tanısında ilk 
basamak olarak kullanılan 
EKG’nin 3 boyutlu ve biraz 
daha uzun kayıtlı formu olan 
Vektokardiyogram (VcG) 
verilerinin yapay zekâ analizi 
yardımıyla kalp sağlığıyla ilgili 
bilgilerin daha ayrıntılı bir 
şekilde değerlendirilmesini 
sağlamaktadır” dedi. 

“Yapay zeka dakikalar 
içinde sonuç veren hızlı 
ve etkin bir yöntemdir”

VcG verileri, kalbin elektriksel 
aktivitesinin üç boyutlu bir 
kaydını içerdiğini söyleyen 
Dr. Alıcı, “Bu veriler, kalbin 
farklı bileşenlerinin (yatay, 
dikey ve derinlik) analiz 
edilmesine imkan tanır. 
Yapay zekâ algoritmaları, 
bu verileri işleyerek, kalp 
damar tıkanıklıkları, kalp ritim 
bozuklukları ve yapısal kalp 
hastalıkları gibi parametreleri 
değerlendirmektedir” 
ifadelerini kullandı.

“Yapay zeka analizi 
avantajlı bir yöntemdir”

cardisio analizi, 
araştırmalar ile kanıtlanmış 
olan avantajlı bir yöntem 
olduğunu belirten Dr. 
Alıcı, “Hasta dinlenme 
halindeyken yapılır, efor 

gerektirmez. Ayrıca opak 
madde ve radyasyon 
gibi vücuda zararlı 
yöntemler kullanmada 
ve damarsal girişim 
olmadan kalp sağlığı ve 
hastalıkları hakkında hızlı 
ve güvenli sonuç veren 
bir uygulamadır. Yapay 
zekâ sayesinde daha kesin 
teşhis ve tedavi takibi 

sağlanır” ifadelerine yer 
verdi.

“Yapay zeka ile kalp 
hastalıklarında erken 
teşhis sağlanır”

Yapay zekâ analizi, kalp 
hastalıklarının erken 
teşhisini sağlayabileceğini 
anlatan Dr. Alıcı, “Tedavi 
yöntemlerinin optimize 
edilmesine yardımcı 
olabilir ve hastaların 
takibini kolaylaştırabilir. 
Bununla birlikte, yapay zeka 
analizlerinin sonuçları her 
zaman bir uzman doktor 
tarafından doğrulanmalıdır" 
ifadelerini kullandı.

“Cardisio kardiyoloji 
kliniğimizde 
uygulanmaktadır”

Dr. Alıcı, “Kliniğimizde 
cardisio uygulaması 
uzman kardiyolog 
muayenesi, EKG ve 
EKO uygulamaları 
yapılarak tam bir klinik 
değerlendirme ile 
yapılmaktadır. Kalp 
hastalığı riski olanlarda 
damarsal, yapısal ve 
ritim açısından bir kalp 

hastalığı olup olmadığını 
görmek, covid-19 vb. 
kalpte de hasara sebep 
olabilecek ağır enfeksiyon 
öyküsü olanlarda kalp 
hastalığı taraması, Efor 
testi yapamaya veya 
efor testinin yeterli 
olmadığı kişilerde kalbin 
beslenmesinin yorumu, 
Kalp hastalığı olsun ya da 
olmasın kalp dışı cerrahi 
vakalarda, ameliyat 
öncesi kalp hastalığı 
riskini belirlemede, 
Kişilerin klinik durumuna 
uygun olarak check-
up programlarında 
kullanılmaktadır” diye 
konuştu. Özel Hatem 
Hastanesi Kardiyoloji 
Uzmanı Dr. Mehmet 
Hayri Alıcı, “Kalp 
hastalıklarının tanısında 

ilk basamak olarak 
kullanılan EKG’nin 3 
boyutlu ve biraz daha 
uzun kayıtlı formu olan 
Vektokardiyogram (VcG) 
verilerinin yapay zekâ 
analizi yardımıyla kalp 
sağlığıyla ilgili bilgilerin 
daha ayrıntılı bir şekilde 
değerlendirilmesini 
sağlamaktadır” dedi. İHA

Kafenin personelinin yüzde 
50’si Down sendromlu 
gençlerden oluşuyor. Toplam 
20 özel ihtiyaçlı birey, kafede 
garsonluk, komilik, servis 
hazırlanması, sofra düzeni gibi 
konularda hem uygulamalı 
eğitim alıyor, hem de aile 
bütçelerine katkı sunuyor. 
Mutlu Kafe, Down sendromlu 
gençlerin topluma eşit haklarla 
katılmalarını sağlamak için 
bir rehabilitasyon birimi 
olarak da hizmet veriyor. 
Kafede, yılın sadece bir günü 
değil her günü farkındalık 
oluşturularak, özel bireylerin 
sosyalleşmesi destekleniyor. 
Kafeye gelen müşteriler, Down 
sendromlu gençlerin güler 
yüzlü ve samimi hizmetleriyle 
kendilerini güvende ve mutlu 
hissediyor.
Günlük yaklaşık 8 saat eğitim 
ve mesai yaparak topluma 
karışan Down sendromlu 
gençler, vatandaşların da 
yoğun ilgisini görüyor.

“Burada insan kendini 
güvende hissediyor”

Kendini Mutlu Kafe'de güvende 
hissettiğini söyleyen müşteri 
Arife Kahraman, “Biz bu kafe 
açıldığı günden beri buraya 
geliyoruz. Hem bir şeyler yiyip 
hem de buradaki çocukları 
görüp eve gidiyoruz. Biz bu 
kafeden çok memnunuz. 
Burada insan kendini güvende 

hissediyor. Çocukların bize olan 
ilgisi bize çok iyi geliyor. Biz de 
onları seviyor ve ilgileniyoruz” 
dedi. Gaziantep’te 7 yıl önce 
açılan Mutlu Kafe personelinin 
yüzde 50’si Down sendromlu 
gençlerden oluşuyor. 20 
özel çocuğun çalıştığı kafeye 
gelenler kendilerini güvende 
hissediyor.
Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 2018 
yılında Masal Parkı içerisinde 
açılan Mutlu Kafe, Down 
sendromlu gençlerin hem 
mesleki hem de sosyal 
becerilerini geliştirmelerine 
imkan sağlıyor.

“Buradaki çocukları 
görmek bize çok iyi geliyor”

Çocukların müşterilere karşı 
olan ilgilerinden memnun 
olduklarını anlatan Sezer 
canbolat, “Biz bu kafe açıldığı 
günden beri buraya geliyoruz. 
Buradaki çocukları görmek bize 
çok iyi geliyor. Onlara teşekkür 

ediyoruz. Çocuklar çok ilgili” 
ifadelerini kullandı.

“Herkes buraya 
geliyor ve bizi seviyor”

Mutlu Kafe çalışanı Down 
sendromlu Burak can işini 
çok sevdiğini belirterek, “Ben 
Burak can, burada çalışıyorum. 
Çok mutluyuz. Herkes buraya 
geliyor ve bizi seviyor. Burada 
her işi yapıyoruz. Burada 
çalışan diğer kişiler benim 
kardeşim” şeklinde konuştu.

“Burada çalışmaktan 
çok mutluyum”

Mutlu Kafe'de çalışmaktan 
mutlu olduğunu söyleyen 
Down sendromlu Rabia 
Yurdadoğan, “27 yaşındayım. 
Burada çalışmaktan çok 
mutluyum. Burada garsonluk 
yapıyorum. Boş bardak ve 
tabakları topluyorum. Hep 
burada çalışmak istiyorum” 
diye konuştu. İHA

YAPAY ZEKA İLE KALP HASTALIKLARI 
4 DAKİKADA TESPİT EDİLİYOR
Özel Hatem Hastanesi Kardiyoloji Uzmanı Dr. Mehmet Hayri Alıcı, kalp 
hastalıklarının tanı ve tedavi takibinde uygulanan son teknolojik bir 
yöntem olan cardisio yani yapay zeka hakkında bilgiler verdi.

BU KAFEDE HERKES MUTLU
Gaziantep’te 7 yıl önce açılan Mutlu Kafe personelinin yüzde 50’si Down sendromlu gençlerden 
oluşuyor. 20 özel çocuğun çalıştığı kafeye gelenler kendilerini güvende hissediyor. Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 2018 yılında Masal Parkı içerisinde açılan Mutlu Kafe, Down 
sendromlu gençlerin hem mesleki hem de sosyal becerilerini geliştirmelerine imkan sağlıyor.

Ziraat Mühendisleri Odası 
Gaziantep Şube Başkanı Yusuf 
Yılmaz, pul biberde yaşanana 
sorunu Antep fıstığında da 
yaşamaması için hem uyardı 
hem çağrıda bulundu.

GAZİANTEP'TE "YEŞİL 
ALTIN" ŞOKU

Türkiye'den Avrupa Birliği'ne 
(AB) gönderilen 8 ürün, Avrupa 
Birliği Gıda Güvenliği (RAFF) 
tarafından sağlığa zararlı 
maddeler içerdiği gerekçesiyle 
geri gönderildi. Geri gönderilen 
ürünler arasında portakal, 
greyfurt, Antep fıstığı, ayçiçek 
yağı, pizza kutusu, kuru üzüm, 
kekik ve limon bulunuyor. Geri 
gönderilen ürünler arasında 
en çok dikkat çeken ise Antep 

fıstığı oldu. Gaziantep’in ve 
bölgenin en önemli tarım ürünü 
olan Antep Fıstığının içinde 
sağlığa zarar madde olduğu 
gerekçesiyle iade edilen ürünler 
arasında yer alması, kentte 
şaşkınlık yarattı.

AFLATOKSİN RİSKİNİ 
AZALTMAK İÇİN ÇİFTÇİLERE 
EĞİTİM VERİLMELİ 

Ziraat Mühendisleri Odası 
Gaziantep Şube Başkanı Yusuf 
Yılmaz, Antep fıstığının geri 
gönderilmesinin çiftçilerin yeterli 
eğitim almadığını gösterdiğini 
belirterek çiftçilere daha fazla 
eğitim verilmesi gerektiğini 
söyledi. Antep fıstığının 
kurutulması sırasında Aflatoksin 
konusunda dikkat edilmesi 

gerektiğine dikkat çeken Yılmaz, 
"Antep fıstığını kuruturken 
aflatoksin riskine karşı dikkatli 
olunması gerekiyor. Aflatoksin 
riskini azaltmak için çiftçilere 
daha fazla eğitim verilmeli. 
Pul biberde yaşadığımız 
sorunu Antep fıstığında da 
yaşamamalıyız. Kurutma 
alanlarının daha hijyenik olması 
lazım" dedi. Türkiye’den Avrupa 
Birliği’ne (AB) gönderilen 8 ürün, 
Avrupa Birliği Gıda Güvenliği 
(RAFF) tarafından sağlığa zararlı 
maddeler içerdiği gerekçesiyle 
geri gönderildi. Geri gönderilen 
ürünler arasında en çok dikkat 
çeken ise Antep fıstığı oldu. 
“Yeşil altın”ı olarak bilinen Antep 
fıstığının geri gönderilen ürünler 
arasında yer alması kentte şok 
etkisi yarattı. HÜSEYİN KARATAŞ

ANTEP FISTIĞINA

AB ENGELi
Türkiye'den Avrupa Birliği'ne (AB) gönderilen 8 ürün, Avrupa Birliği Gıda Güvenliği (RAFF) 
tarafından sağlığa zararlı maddeler içerdiği gerekçesiyle geri gönderildi. Geri gönderilen 
ürünler arasında en çok dikkat çeken ise Antep fıstığı oldu. "Yeşil altın"ı olarak bilinen 
Antep fıstığının geri gönderilen ürünler arasında yer alması kentte şok etkisi yarattı. 
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Şahinbey Vergi Dairesinin 1871452976 nolu 
mükellefiyim. Şirketimize ait olan Ortaklar 
Pay Defteri kayıp olmuştur hükümsüzdür. 

Bors Pack Ambalaj San. Tic. Ltd. Şti.

Suburcu Vergi Dairesinin 12182213178 
nolu mükellefiyim. Adıma kayıtlı olan Vera 

Delta marka, Rg 11094813 seri numaralı 
yazarkasamın ruhsatını kaybettim 

hükümsüzdür. 
Mahmut Karataş 

Nizip Vergi Dairesinin 48604005670 
nolu mükellefiyim. Adıma kayıtlı olan 

Paygo marka, SP630 ECR model, 
5A0021004040 seri numaralı yazar 
kasama ait Ruhsatnamemi kaybettim 

hükümsüzdür.
Furkan Yıldırım

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99630700442 şahıs nolu 

geçici koruma kimlik belgesini kaybettim 
hükümsüzdür.

İbrahim Dukmak 

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99118666680 şahıs nolu 

geçici koruma kimlik belgesini kaybettim 
hükümsüzdür.

Yahya Mulla 

Şanlıurfa İl Göç idaresinden almış olduğum 
99525595740 şahıs nolu geçici koruma 

kimlik belgesini kaybettim hükümsüzdür.
Adıa Maremına 

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99953394540 şahıs nolu 

geçici koruma kimlik belgesini kaybettim 
hükümsüzdür.
AHMET KASIM

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99012569506 şahıs nolu 

geçici koruma kimlik belgesini kaybettim 
hükümsüzdür.
VİSEM HACCİ

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99606309440 şahıs nolu 

geçici koruma kimlik belgesini kaybettim 
hükümsüzdür.
HAYAT HACCİ

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99093895440 şahıs nolu 

geçici koruma kimlik belgesini kaybettim 
hükümsüzdür.
CUD HAMUD

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99586684308 şahıs nolu 

geçici koruma kimlik belgesini kaybettim 
hükümsüzdür.
AZİZE KARFA

Sanko Üniversitesinden aldığım öğrenci 
kimilgimi kaybettim hükümsüzdür.

Ceren Polat

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99311232842 şahıs nolu geçici 

koruma kimlik belgesini kaybettim 
hükümsüzdür.
VELİD ÇELEBİ

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99388564822 şahıs nolu 

geçici koruma kimlik belgesini kaybettim 
hükümsüzdür.

Adnan oğlu Ahmet Batıg

ZAYi iLANLARI
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Türkiye Down Sendromu 
Derneği, depremin ardından 
11 ilde yaşayan down 
sendromlu ve tüm özel 
ihtiyaçlı bireylere ulaştı. 
Türkiye Down Sendromu 
Derneği Geleceğe +1 Akademi 
Merkezleri Projesi’yle 
Adıyaman, Gaziantep, Hatay 
ve Kahramanmaraş’ta kurulan 
4 merkezlerde 4 bin kişiye 
destek hizmeti sağladı.
Deprem bölgesinde 
çalışmalara devam 
eden dernek yetkilileri, 
Adıyaman’da gün boyu renkli 
sahnelerin yaşandığı akademi 
merkezinde önce çocukların 
ailelerine yönelik eğitim 

verilip sonra çocuklarla bir 
araya gelerek çeşitli etkinlikler 
düzenledi. Çocuklar atölye 

etkinliklerinde gönüllerince 
eğlendi.
Türkiye Down Sendromu 
Derneği Eğitim Direktörü 
Özgür Konuk konuya 
ilişkin yaptığı açıklamada, 
“Buradaki amacımız 
bölgede yaşayan özel 
ihtiyaçlı çocuk ve ailelerine 
uzmanlar ve STK'lara bu 
deprem sürecindeki desteği 
sürdürmek ve deprem sonrası 
yaşantıların adaptasyonların 
organizasyonuyla ilgili 
danışmanlıklar vermeye 
başladık. Adıyaman'da 
3'üncü ayımızı çalışmaktayız. 
Belediyemizle birlikte 

etkinliklerimizi 
sürdürmekteyiz, Temel 
amacımız organizasyonda 
ailelerimizin birlikte yaşama 
kültürünü geliştirebilmek 
adına deprem sonrası 
süreçlere adaptasyonları 
arttırmak adına aktiviteler 
düzenlemekteyiz. Ailelerin 
deprem sonrasında bozulan 
rutinlerini organize edebilmek 
bu rutinler üzerinden 
çocuklarıyla beraber kendi 
yaşamları içerisinde daha 
kolay hareket edebilme 
yaşam kalitelerini deprem 
sonrasındaki yaşantıya 
kavuşturmaktır" dedi. İHA

DOWN SENDROMLU BİREYLER 
ATOLYE ETKİNLİĞİNDE BULUŞTU
Türkiye Down Sendromu Derneği’nin ‘Geleceğe +1 Akademi Merkezleri Projesi’ kapsamında 
down sendromlu bireyler, özel ihtiyaçlı kişi ve aileleri eğitim atölyelerinde buluşturdu.

Gaziantep İl Jandarma Komutanlığı 
ekipleri, Gaziantep cumhuriyet 
Başsavcılığı koordinesinde terör 
örgütlerinin ve işbirlikçilerinin 
faaliyetlerinin deşifre edilmesi 
ve engellenmesine yönelik 
çalışmalarını sürdürüyor. 
Gaziantep’te jandarma ekiplerinin 
sınır hattında yaptığı devriye 
esnasında yurda kaçak girmeye 
çalışan ve PKK/KcK-PYD/YPG terör 

örgütünde daha önce silahlı olarak 
faaliyet yürüttüğü tespit edilen 1 
kişi yakalandı. Türkiye-Suriye sınır 
hattında icra edilen devriye faaliyeti 
esnasında, yasadışı yollarla yurda 
girmeye çalışan yabancı uyruklu 
M.H. isimli şüpheli yakalandı. 
Yapılan araştırmada şüphelinin 
Suriye'de 2014-2018 yılları arasında 
PKK/KcK-PYD/YPG terör örgütü 
içerisinde silahlı olarak faaliyet 

yürüttüğü tespit edildi. Terörist, 
yapılan sorgusuna müteakip 
sevk edildiği adli makamlarca 
tutuklanarak Gaziantep E Tipi Kapalı 
cezaevine teslim edildi. Gaziantep 
İl Jandarma Komutanlığı ekipleri, 
Gaziantep cumhuriyet Başsavcılığı 
koordinesinde terör örgütlerinin ve 
işbirlikçilerinin faaliyetlerinin deşifre 
edilmesi ve engellenmesine yönelik 
çalışmalarını sürdürüyor İHA

YURDA KAÇAK GİRMEYE ÇALIŞAN 
TERÖRİST SINIRDA YAKALANDI
Gaziantep’te jandarma ekiplerinin sınır hattında yaptığı devriye esnasında yurda kaçak girmeye çalışan ve 
PKK/KCK-PYD/YPG terör örgütünde daha önce silahlı olarak faaliyet yürüttüğü tespit edilen 1 kişi yakalandı.

ENFLASYONUN 
ÖNÜNE GEÇİLMELİ

Birleşik Kamu İş Konfederasyonu 
Gaziantep İl Temsilcisi Ali Arpat, 
“Ülkemizde enflasyon yüksek 
olduğu için açlık ve yoksulluk sınırı 
da yukarıya doğru tırmanıyor. O 
nedenle enflasyonu yükselten 
argümanların bir an önce önüne 
geçilmeli” dedi. 

ASGARİ ÜCRET AÇLIK 
SINIRI ALTINDA KALDI

Birleşik Kamu İş 
Konfederasyonu, 2024’ün 
ilk açlık ve yoksulluk sınırı 
araştırma sonuçlarını açıkladı. 
Araştırmaya göre açlık sınırı 
Ocak’ta bir önceki aya göre 
959 lira artışla 17 bin 442 liraya 
yükselirken, yoksulluk sınırı da 
önceki aya göre bin 658 lira 
yükselişle 48 bin 495 liraya 
çıktı. 

TÜRKİYE’DE ALGI VE 
GERÇEK OLMAK ÜZERE 
İKİ DEĞER VAR

“Türkiye’de algı ve gerçek olmak 
üzere iki değer var. Türkiye 
İstatistik Kurumu tarafından 
yapılan açıklamalar algıdır. ENAG 
gibi bağımsız kuruluşların açıkladığı 
rakamlara göre enflasyon yüzde 
130 dolaylarında. Birleşik Kamu 
Ar’da enflasyonun yüzde 130 
olduğunu belirtti. Ülkemizde 
enflasyon rakamları bu seviyelerde 
iken açlık ve yoksulluk sınırı 
da yukarıya doğru tırmanıyor” 
tespitinde bulundu.

MAAŞLAR CEBE GİRMEDEN 
BUHAR OLUP UÇTU

Maaşların cebe girmeden buhar 
olup uçtuğuna dikkat çeken 
Arpat, “Zamlı maaşlar şubat 
ayında ödenecek ama ocak ayının 
ilk günlerinde ürünlere yapılan 

zamları hissettik. Memurlara ise 
yüzde 49,5 oranında zam verildi. 
Oysa bu zam oranının yüzde 35’i 2023 
yılında verilmesi gerekiyordu, ancak 
2024 yılına devredildi. TÜİK’e göre 
enflasyon yüzde 65, ancak memurlara 
bu şekilde bir zam verilecek. Bu akıl 
tutulmasından başka bir durum ile izah 
edilemez” ifadelerini kullandı.

YERİNDE ÜRETİM ÇOK 
ÖNEMLİ BİR KONU

Türkiye’de enflasyonu belirleyen 
faktörlerin başında akaryakıt 
zamları geldiğini sözlerine 
ekleyen Arpat, “Akaryakıta 
zam geldiğinde A’dan Z’ye tüm 
ürünlere de zam geliyor. Çünkü 

ülkemizde taşımacılığın yüzde 90’ı 
kara yoluyla yapılıyor. O yüzden 
mazota zam geldiğinde ister 
istemez diğer ürünlerde bundan 
nasibini alıyor. Bu da enflasyonu 
tetikliyor, yükselmesine neden 
oluyor. Dolayısıyla enflasyonun 
yükselmesini tetikleyen nedenlerin 
ortadan kaldırılması lazım. Ayrıca 

yerinde üretim çok önemli bir konu. 
Geçmiş yıllarda Devlet Planlama 
Teşkilatı vardı. Hangi bölgede veya 
şehirde hangi ürün üretilecek, 
neler yapılacak, bunların hepsine 
bu teşkilat karar verirdi. Oysa 
bugün aynısı söz konusu değil. Bu 
plansızlığın bir sonucu” şeklinde 
konuştu. Özer KARINCA 

ENFLASYON KONTROL 
ALTINA ALINMALI
Birleşik Kamu İş Konfederasyonu, 2024’ün ilk açlık ve yoksulluk sınırı araştırma sonuçlarını açıkladı. 
Araştırmaya göre açlık sınırın 17 bin 442 lira olduğu ocak ayında yoksulluk sınırı ise 48 bin 495 liraya yükseldi.
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Belgelendirme töreninde 
konuşan ve Gaziantep Ticaret 
Odasının bölgesinde Mesleki 
Yeterlilik Belgesi veren ilk sivil 
toplum kuruluşu olduğunu 
belirten GTO MYM Yönetim 
Kurulu Başkanı ve GTO Yönetim 
Kurulu Üyesi Yılmaz Duman, 
GTO MYM ile Mesleki Yeterlilik 
Belgesi zorunluluğu bulunan 
mesleklerin yanında bölgedeki 
ihtiyaçlar doğrultusunda 
düzenledikleri eğitimlerle 
de bölgenin gelişimine katkı 
sunduklarını söyledi.
Yılmaz Duman ayrıca belge 
almaya hak kazanan katılımcıları 
tebrik ederek, “Umuyorum ki 
düzenlediğimiz eğitimler sonrası 
belge almaya hak kazanan tüm 
katılımcılar firmalarımız ve 
şehrimiz için kıymetli işlere imza 

atacak. GTO MYM olarak en 
önemli hedefimiz iş dünyasının 
ihtiyaç duyduğu nitelikli eleman 
eksiğini gidermek Biliyorsunuz ki 
nitelikli, kalifiye eleman ihtiyacı 
son yıllarda giderek arttı. Bizler 
de bu ihtiyacı gidermek adına 
belge almanın zorunlu olduğu 
alanlar dışında da eğitimler 
düzenliyor, belgelendirme 
faaliyetleri yürütüyoruz. Bu 
faaliyetlerdeki yegane amacımız 
bölgemizin beşeri sermaye 
kalitesini artırmaya katkı 
sunmak” diye konuştu. GTO 
Mesleki Yeterlilik Merkezi (GTO 
MYM), “D1 Temel Bina Akustiği” 
ve “Kimyasal Değerlendirme 
Uzmanı” alanlarındaki eğitimler 
sonrasında sınava girerek belge 
almaya hak kazanan adaylara 
belgelerini verdi. İHA

Projelerin mimarı Başkan Fadıloğlu, 
“Daha yaşanabilir bir Şehitkamil, 
daha yaşanabilir bir Gaziantep, 
daha yaşanabilir bir Türkiye için 
çalışmalarımızı yoğun bir şekilde 
sürdürüyoruz. Aşk ve şevkle 
çalışmaya da devam ediyoruz” dedi.
Göreve başladığı günden bugüne 
çok önemli kültür, sanat ve eğitim 
yatırımları gerçekleştirerek bu 
alanlarda emek veren kişilerin her 
şartta en önemli destekçisi olan 
Şehitkamil Belediye Başkanı Rıdvan 
Fadıloğlu, Şehitkamil’in özelinde 
Gaziantep’in yaşanabilir kentler 
sıralamasında üst sıralarda yer 
almasına önemli katkılar sundu. 
Çağın gereklilikleri ve ihtiyaçları 
doğrultusunda planlama yaptıklarını 
kaydeden Başkan Rıdvan Fadıloğlu, 
yatırımları da bu yönde yaptıklarını 
söyledi.

“Aşk ve şevkle çalıştık
çalışmaya da devam ediyoruz”

“Geleneksel belediyecilik anlayışında 
akla altyapı ve üstyapı hizmetlerinin 
hayata geçirilmesinden sorumlu 
bir kamu tüzel kişilik gelirdi” 
diyerek açıklamasına başlayan 
Şehitkamil Belediye Başkanı 
Rıdvan Fadıloğlu, “Fakat toplumsal 
yapıların sosyo-ekonomik ve kültürel 
yönden değişmesi ve gelişmesiyle 
belediyeciliğin tanımında da 
bir genişleme söz konusu oldu. 
Artık belediyecilik, hizmet edilen 

kentin yalnız alt ve üstyapısıyla 
ilgilenen bir kamu kurumu değil, 
aynı zamanda o kentin sosyal ve 
kültürel hayatına yön veren, bu 
amaçla sosyal ve kültürel birçok 
içerik oluşturma yükümlülüğü 
bulunan bir yapıya dönüşmüş 
durumda. Şehitkamil Belediyesi 
olarak bizler, bunun bilincinde olarak 
yıllardır sosyal ve kültürel alanda 
yapmış olduğumuz çalışmalarla 
hem sosyal belediyecilik anlayışını 
yansıtmaya çalıştık hem de kültür 
sanat alanında gerçekleştirdiğimiz 
kültürel ve sanatsal faaliyetlerle 
şehrin kültürel ve sanatsal çehresini 
değiştirmeye ve geliştirmeye gayret 
ettik. Şehitkamil Belediyesi olarak 
Gaziantep’in tarih, kültür ve sanat 
hayatına birçok eser kazandırdık. 
Şehri popüler kültüre mahkûm 
etmek yerine; kültür sanat hayatına, 

hafızasına ve milli kimliğine katkı 
sağlayacak nitelikli çalışmalar 
yaptık. Neşri için çaba sarf ettiğimiz 
yayınlarımızla da yaşadığımız şehrin 
kültürel hafızasının oluşumuna 
ciddi bir katkı sağladık. Şehitkamil 
Belediyesinin şehir kimliği ve 
hafızasının oluşumu için tarih, 
arkeoloji, müzik ve şehircilikle 
ilgili hazırlamış olduğu 38 eser 
mevcuttur. Şehir, medeniyet 
demektir. Medeniyet şehirleri de 
kültürel hafızası olan şehirlerdir. 
Bu hafıza ancak o şehre doğru 
yatırım yapan idareciler eliyle olur. 
Gaziantep’in medeniyet şehirleri 
arasındaki yerini alması için aşk ve 
şevkle çalıştık, çalışmaya da devam 
ediyoruz” dedi.
Daha önce Şehitkamil Kültür 
ve Kongre Merkezi (ŞKM) ve 
Şehitkamil Sanat Merkezi’ni (ŞSM) 
tamamlayarak hizmete sunduklarını 
hatırlatan Başkan Fadıloğlu, daha 
sonra 2021’in sonlarında yapımına 
başladıkları D.T. Şehitkamil 
Sahnesi’ni tamamlayarak vatandaşın 
hizmetine sunduklarını belirtti.
İçerisinde tiyatro binası, fuaye alanı, 
600 kişilik salon, 500 metrekarelik 
sahne, hareketli orkestra çukuru, 
hareketli sahne, 3 bin metrekarelik 
kütüphane, ses kayıt stüdyosu, 
deneyap atölyesi ve sanat 
merkeziyle yaklaşık 11 bin metrekare 
üzerine inşa edilen Devlet Tiyatrosu 
Şehitkamil Sahnesi, yoğun bir 
şekilde hizmet veriyor. Kentin 

sanat, kültür ve bilim hayatına 
önemli derecede katkı sağlayan 
proje Güneydoğu'nun en gözde 
merkezlerinden biri oldu.

“Böyle bir projeye 
ihtiyacımız vardı”

Gaziantep’in, 70 bine yakın 
üniversite öğrencisi ve 4 üniversitesi 
bulunan bir şehir olduğunu dile 
getiren Başkan Fadıloğlu, “Bu, 
öğrencilerin kültür ve sanatla ilgili 
çalışmalarda yer alması adına 
önemsediğimiz bir projeydi. Yaklaşık 
1 buçuk yıl süren proje çalışmasını 
kendi ekibimizle hayata geçirdik. 
İmalat noktasında 14 ay gibi kısa 
sürede hayata geçirildi. Gaziantep’in 
sosyoekonomik hayatında 
gelişmişlik belirli bir noktadadır. 
Kültür ve sanat noktasında böyle 
bir projeye ihtiyacımız vardı. 
Şehrin sosyal hayatına katkıda 
bulunabilirsek ne mutlu bize. Burası 
devamlı yaşayan bir yer olsun 
istedik. Alt katında 4 salondan 
oluşan çok geniş bir kütüphanemiz 
var. Salonlardan biri sabaha kadar 
açık. Çocuk kütüphanemiz de 
bulunmaktadır. Salonun bir kolunda 
sanat bir kolunda bilim merkezi 
bulunuyor. Hem fonksiyon hem de 
estetik noktasında nitelikli bir eser. 
Yapana kadar bizim, yaptıktan sonra 
milletimizin malıdır. Biz, dolu dolu 
sanat etkinlikleri olsun istiyoruz” 
diye konuştu. İHA

ÖNCELİĞİMİZ GAZİANTEP
Şehitkamil Belediye Başkanı Rıdvan Fadıloğlu tarafından gerçekleştirilen yatırımlarla Türkiye’nin 
en gelişmiş ilçelerinden biri olan Şehitkamil’de, kültür, sanat ve eğitim yatırımları art arda yapıldı.

GTO MYM BELGELENDiRMEYE 

DEVAM EDiYOR
GTO Mesleki Yeterlilik Merkezi (GTO MYM), “D1 Temel 
Bina Akustiği” ve “Kimyasal Değerlendirme Uzmanı” 
alanlarındaki eğitimler sonrasında sınava girerek 
belge almaya hak kazanan adaylara belgelerini verdi.

Yeniden Refah Partisi Şahinbey 
İlçe Başkanlığı İlçe Divan 
Toplantısı Yeniden Refah Partisi 
Şahinbey İlçe Başkanı İbrahim 
Halil Dalgacıoğlu Başkanlığı’nda 
Yeniden Refah Partisi İl Başkanı 
Sedat Yıldız, İl ve İlçe Başkan 
Yardımcıları ve partililerin 
yoğun katılımı ile yapıldı. 
“Mücahit Erbakan” “Milli 
Görüş Gelecek Dertler 
Bitecek” sloganlarının atıldığı 
toplantıda, yerel seçimlere 
yönelik çalışmalar ele alındı. 
Ayrıca Yeniden Refah Partisi 
Şahinbey İlçe Başkanlığı Türkiye 

genelinde en fazla üye kaydı 
yapan teşkilat olarak büyük bir 
başarı elde etti. 

31 MART’TA BÜYÜK 
SÜRPRİZ YAPACAĞIZ

Toplantıda konuşan Refah 
Partisi Şahinbey İlçe Başkanı 
İbrahim Halil Dalgacıoğlu, “14 
Mayıs seçimlerinde yaptığımız 
sürprizin çok daha büyüğünü 
mart seçimlerinde göstereceğiz. 
31 mart yerel seçimlerinde rekor 
bir oy ile belediyeyi kazanacağız 
ve yeni bir destan yazacağız. 

Halkımızı özlediği milli görüş 
belediyeciliğine yeniden 
kavuşturacağız” dedi. 

HALKIMIZIN PARTİMİZE 
TEVECCÜHÜ HER GEÇEN 
GÜN ARTIYOR

Dalgacıoğlu, “Halkımızın 
Yeniden Refah Partisi’ne 
olan teveccühü her geçen 
gün artıyor. Bu hizmetlerin 
temelinde inanç yatıyor. Her 
türlü imkansızlığa rağmen bunu 
birlik, beraberlik ve dayanışma 
içerisinde hareket ederek 

başardık. Bir kocaman bir 
aileyiz. Çok şükür bu ailemizin 
sayısı artıyor, artmaya da devam 
edecek” ifadelerini kullandı. 

ÜYE SAYIMIZ 
400 BİNE ULAŞTI

Dalgacıoğlu, “2023 yılının son 4 
ayında üye sayımızı 100 binden 
fazla artırarak 400 bin üyeye 
ulaştık. Bu rakamlar Yeniden 
Refah Partimizin Türkiye’nin en 
hızlı büyüyen partisi olduğunun 
ispatıdır. Şu anda üye sayısı 
bakımından Türkiye’nin beşinci 

partisi konumuna geldik. 
Kısa bir süre içinde MHP ve 
İYİ Parti’yi de geride bırakıp 
üçüncü sıraya yükselmiş 
olacağız Allah’ın izniyle” 
açıklamasını yaptı. 
Toplantıda konuşan Yeniden 
Refah Partisi Gaziantep 
İl Başkanı Sedat Yıldız, 
“Yerel seçimlerde Şahinbey 
Belediyesini Refah Partisi 
Şahinbey İlçe Başkanı 
İbrahim Halil Dalgacıoğlu 
öncülüğünde bu ekip 
kazanacak. İnanırsak 
başarırız. Bundan hiç 
şüphemiz yok” dedi. 

HER ZAMAN AHLAK 
MANEVİYAT 
VE LİYAKAT DİYORUZ

Yıldız, “Yeniden Refah Partisi 
“Hak Davayı” temsil eden milli 
görüşün tek adresi. Merhum 
Liderimiz Prof. Dr. Necmettin 
Erbakan Hocamızın dediği gibi; 
Hak ve batıl mücadelesinde 
her zaman hakkı tutan ve hakkı 
kaldırmak için çalışan bir siyasi 
partiyiz. Biz bu işleri mevki ve 
makam için yapmıyoruz. Her 
zaman ahlak, maneviyat ve 
liyakat diyoruz” diye konuştu. 
Mizgin ATEŞ 

iNANIRSAK BAŞARIRIZ
Yeniden Refah Partisi Şahinbey İlçe Başkanlığı İlçe Divan Toplantısı Yeniden Refah Partisi Şahinbey 
İlçe Başkanı İbrahim Halil Dalgacıoğlu Başkanlığı’nda partililerin yoğun katılımı ile gerçekleşti. 
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Şahin mesajında, 
cumhuriyetimizin kurucusu 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün, 
Gaziantep’e teşriflerinin kentin 

tarihindeki en derin izlerden 
biri olduğunu belirterek, 
“Atatürk’ün şu cümlesini her 
defasında gururla aklıma 

getiriyorum. ‘Türküm diyen her 
şehir, her kasaba ve en küçük 
Türk köyü, Gazianteplileri 
kahramanlık örneği olarak 

alabilir’. Bu iltifatla takdir 
edilen şehrimiz, elbette ki o 
kahramanlık ruhunu bugüne 
kadar taşımış ve istikbali için 
de taşımaya devam edecektir” 
dedi.
Geleceği planlamak için geçmişi 
unutmamak gerektiğini, şanlı, 
şerefli bir tarihten, şanlı, şerefli 
bir geleceğe doğru gidildiğini 
ifade eden Başkan Şahin, şunları 
kaydetti:
“Kök ne kadar kuvvetli olursa, 
toprak ne kadar bereketli olursa 
gövde o kadar güçlü olacaktır. 
Dalları ve meyvesi geleceğe çok 
daha güçlü şekilde uzanacaktır. 
Dünyaya hak ve adalet getirmiş, 
güven ve özgürlük getirmiş 
ataların torunlarıyız. Bu aşkla 
buradan aldığımız cesaretle, 
özgüvenle kalkınma yolumuza 
devam ediyoruz.
Milletçe, çağdaş ve kalkınmış 
ülkeler arasında yerimizi almak 
ve dünyada söz sahibi olabilmek 
için cumhuriyetimizin kuruluş 
felsefesine ilk günkü heyecanla 
sahip çıkmalı ve bu inancı 
ilelebet sürdürmeliyiz.

Kurtuluş Savaşı’nda verdiği 
destansı mücadeleyle hürriyet 
ateşinin dalga dalga yayılmasını 
sağlayan Gaziantep, o günden 
bu güne kadar kalkınma 
yolunda Anadolu’muzun birçok 
kentine model ve rehber oluyor.
Gaziantep’imizi bütün alanlarda 
geliştirmek, kalkındırmak ve 

refah düzeyini yükseltmek 
için milli mücadele ve 
cumhuriyetimizin kuruluş 
ruhuna sımsıkı sarılmamız 
gerekiyor. Bu vatanı bizlere 
canları pahasına miras bırakan 
kahraman şehitlerimize ve 
onur abidesi gazilerimize 
karşı en büyük görev ve 
sorumluluğumuzu ancak bu 
suretle yerine getirebiliriz. 
İnanıyorum ki Gazi şehrin 
gazi torunları üzerine düşeni 
fazlasıyla yerine getirecek, 
elde ettikleri başarıları daima 
yineleyecek, tarihinden aldığı 
güçle 80 kardeş ilimize örnek 
olmaya devam edeceklerdir.
Bu düşüncelerle; başta 
cumhuriyetimizin Kurucusu 
Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk olmak üzere, silah 
arkadaşlarını, ülkemizin 
bekası uğrunda şehadete eren 
aziz şehitlerimizi rahmetle, 
gazilerimizi minnetle anıyor, 
iki gazinin buluşmalarının 
91’inci yıl dönümünü gönülden 
kutluyorum.” HABER 
MERKEZİ

 
GEÇMİŞİ UNUTMAMAK GEREKİR 
GELECEĞİ PLANLAMAK İÇİN
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, Gazi Mustafa Kemal’in 
Gaziantep’e teşriflerinin 91’inci yıldönümü dolayısıyla bir mesaj yayımladı.

Malatya’da 5,2 büyüklüğünde 
deprem meydana geldi. 
Deprem, Gaziantep başta 
olmak üzere çevre illerden de 
hissedildi. Vatandaşlar, panikle 
evlerinden dışarı çıktı. AFAD, 
depremin merkez üssünün 

Malatya’nın Battalgazi ilçesi 
olduğunu açıkladı. Malatya’da 
yaşanan 5,2 büyüklüğündeki 
depremin ardından panikle dışarı 
koşan Gaziantepli vatandaşların 
korku dolu anları kameraya 
yansıdı. İHA

DEPREM KORKUSU YAŞANDI
Malatya’da yaşanan 5,2 
büyüklüğündeki depremin 
ardından panikle dışarı koşan 
Gaziantepli vatandaşların korku 
dolu anları kameraya yansıdı.

Doğuştan oluşabileceği gibi ergenlik 
döneminde de ortaya çıkabilen, 
omurganın bir yana eğrilmesi 
anlamına gelen skolyoza karşı ailelere 
ve gençlere uyarılarda bulunan Niğde 
Ömer Halisdemir Üniversitesi Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi Ortopedi 
ve Travmatoloji Uzmanı Prof. Dr. 
Mehmet Fethi ceylan, gençlere 
spor ve yüzmenin yanı sıra anne 
ve babalarına ev işlerinde yardım 
ederek kas yapılarını güçlendirme 
tavsiyesinde bulundu. Prof. Dr. 
ceylan, "Günümüzde daha fazla dijital 
cihazlarla vakit geçiriyoruz. Tabii 
bu cihazlarla geçirmiş olduğumuz 
süre çok artarsa, duruş pozisyonunu 
düzeltmemiz gerekiyor. Saatlerce 
öne doğru eğilerek kambur bir 
şekilde kalacak olursak omurga 
üzerinde olumsuz etkiler yapacaktır. 
Saatlerce bilgisayar başında ders 
çalışması gereken bir genç için 
düşündüğümüzde ders arasında 
sırt kaslarını güçlendirici egzersizler 
yaparsa ya da ev işlerinde annesine, 
babasına yardımcı olursa bu problem 
oluşturmayacak, sırt kasları güçlü 
kaldığı için geçici olarak kambur 
durması omurgasında değişiklik 
yapmayacaktır. Ama uzun süre 

kambur pozisyonda kalıp hem de 
kasların zayıf kalmasını, güçlenmesini 
sağlamadığımız zaman bunun kalıcı bir 
şekilde kamburluğa sebebiyet verme 
ihtimali her zaman var" dedi.
Gençlere egzersiz yapmanın yanı 
sıra evdeki işlerle uğraşmanın kasları 
güçlü tutacağı uyarısında bulunan 
ceylan, çalışırken uygun pozisyonda 
oturmanın önemine de değindi. 
Prof. Dr. Mehmet Fethi ceylan, 
"Masa başında çalışırken koltuğumuz 
yüksekse, masamız aşağıda ise ister 
istemez eğilmek zorunda kalacağız 
ve bu kambur pozisyonda uzun süre 
kalmamız sırtımız ve belimiz için 
uygun olmayacak; sırt ve bel ağrılarına, 
kamburluk gelişmesi ihtimaline sebep 
olacaktır. Uzun süreli çalışmalarda 
masamızı yükseltip, belimizi 
yaklaştırarak, dik pozisyonda çalışmak, 
omurganın dik pozisyonda olmasını 
sağlamak gerekiyor. Uygunsuz 
bir şekilde öne eğilerek, kambur 
pozisyonunda uzun süre kalmak bizim 
arzuladığımız bir şey değil. Yüzmenin 
omuz ve bel kaslarını çalıştırdığı 
için faydası olduğunu düşünüyoruz 
ama ispatlanmış şeyler değil bunlar. 
Yüzmediği zaman hastalık gelişir, 
yüzdüğü zaman ise skolyoz gelişmez 

tarzı bir bilgi yok. Gençlerin aslında 
hayatın içerisinde olan sürdürülebilir 
şeyler yapması gerekir kanaatimce. 
Ev içerisinde ders çalışan bir çocuğun 
yapacağı en güzel şey kültür fizik 
hareketleridir, ev işlerinde annesine 
yardımcı olmaktır. Yine delikanlı 
için konuşacak olursak eğer bir bağ, 
bahçesi varsa da babasına yardımcı 
olması, salon sporlarını yapması, sırt 
ve omuz kaslarını güçlendirecektir. Biz 
bu kasların güçlü olmasını istiyoruz. 

Eski zamanda evdeki en zor işleri 
yapan gençlerdi ama günümüzde 
öyle bir hal aldı ki 'Sen okuyorsun, 
çalışma, karışma' denilmesi gençler 
açısından iyi değil ve sırt kaslarının 
zayıf kalmasına sebebiyet veriyor. 
Ev işlerini yapmayan, umursamayan 
bir gencin 'Ben okul okuyorum' 
diye bir kenara geçmesi doğal değil. 
Bunun omurga sağlığına, skolyoza 
yansımaları da oluyor" diye 
konuştu. İHA

Esenler Belediyesi 
öncülüğünde düzenlenen 
“Şehir ve sağlık” etkinliğinde 
konuşan alternatif ve 
holistik sağlık uzmanı E. 
Hülya Giebel, salgınlara karşı 
uyarılarda bulundu.
Özellikle kış aylarının da 
gelmesiyle artan salgın 
vakalarından korunmak için 
çeşitli tavsiyelerde bulunan 
Giebel, dışarı çıkıldığı zaman 
tuzlu suyla gargara ve burun 
duşu yapılmasının elzem 
olduğunu belirtti. Eterik 
yağlarının koklanması, 
sürülmesinin önlem 
olacağının altını çizen Giebel, 
"Büyük kalabalıklardan 
kaçınmak, kalabalık-sıkışık 
insanların birbirine çok yakın 
olduğu yerlerden mümkün 
olduğu kadar uzak durmak 
gerekiyor" dedi. Çocuklarda 
bağışıklığı güçlendirmek için 
özellikle hazır yiyecekler ve 
sağlıksız içeceklerden uzak 
durulması gerektiğini belirten 
Giebel, mineraller, vitaminler, 

özellikle D vitamini ve balık 
yağının tüketilmesinin 
çocuk bağışıklık sisteminin 
güçlenmesinde başlıca 
önlemler olduğunu kaydetti. 
Giebel, "Çocukların illa çok 
temiz olmasını beklemiyoruz, 
onların oldukları ortama 
alışmaları bağışıklık 
sağlamaları için özellikle 
bunlara maruz kalması 
gerekiyor ki bir bağışıklık 
kazansınlar. Beslenmelerinde 
çok dikkatli olmak gerekiyor. 
Özellikle çocuklara hazır 
yiyecekler yedirmezsek 
onların temiz ortamlarda 
bulunmasına dikkat edersek, 
sağlıksız içeceklerden uzak 
durmalarını temin edebilirsek 
zaten onlar bağışıklık 
kazanacaklar. Çocukların 
bağışlılıklarının ideal seviyede 
olması için mineraller, 
vitaminler, özellikle D 
vitamini ve balık yağına 
dikkat etmeliyiz, günlük 
kullanmalarını sağlamalıyız" 
dedi. İHA

RADYASYON SKOLYOZU TETiKLiYOR
Uzun saatler yanlış duruş şekliyle bilgisayar başında oturmanın skolyozu tetiklediğini söyleyen Ortopedi ve 
Travmatoloji Uzmanı Prof. Dr. Mehmet Fethi Ceylan, gençleri kaslarını güçlendirmeleri konusunda uyardı.

SALGINDAN KORUNMANIN

YÖNTEMLERİ
Artan salgınlara karşı korunmak için dışarı çıkıldığı zaman 
tuzlu suyla gargara ve burun duşu yapılmasının, ayrıca eterik 
yağlarının koklanması ve sürülmesinin etkili olduğu belirtildi.
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Bu sendromun köklerini 
anlamak için, çocukluk 
anılarımıza ve geçmişte 
yaşadığımız olaylara 
dönmek gerekir. 
Çocukken yaşadığımız 
zorluklar ve travmalar, 
bugün kendimizi 
güvende hissetmek 
için sürdürdüğümüz 
çocuksu davranışlara yol 
açabilir. Bu deneyimler, 
yetişkinlikteki bağlılık 
korkusu, aşırı bağımsızlık 
ihtiyacı gibi duygusal ve 
davranışsal kalıpların 
temelini oluşturabilir.
Büyümeyi reddeden 
yetişkinlerin hayatları, 
çeşitli zorluklarla dolu 
olabilir. Duygusal olarak 
olgunlaşmada zorlanırlar. 
Karar verme, ilişkilerde 
sağlıklı sınırlar koyma 
ve duygusal olarak 
kararlı olma gibi yetişkin 
becerilerini geliştirmede 
güçlük çekebilirler.Bu 
zorlukların en belirgini, 
ilişkiler ve iş yaşamında 
karşılaşılan engellerdir.
İlişkilerde, bu kişiler 
genellikle bağlanma 

ve taahhüt konusunda 
zorlanırlar. Gerçek 
anlamda derin ve anlamlı 
ilişkiler kurmak, onlar 
için bir mücadele haline 
gelebilir. Partnerleri 
veya yakın arkadaşları, 
bu yetişkinlerin sürekli 
değişen ihtiyaçlarına 
ve istikrarsız duygusal 
durumlarına ayak 
uydurmakta zorlanabilir. 
Bu durum, ilişkilerin sık sık 
sonlanmasına veya ciddi 
anlamda sarsılmasına yol 
açabilir.
İş yaşamında ise, 
sorumluluk almak ve 
sürekli bir iş disiplini 
sürdürmek büyük bir 
zorluk oluşturabilir. Yüksek 
motivasyon gerektiren 
işlerde veya takım 
çalışmalarında, bu kişilerin 
performansı dalgalanabilir. 
Ayrıca, kariyerlerinde 
ilerleme ve uzun vadeli 
hedeflere ulaşma 
konusunda da zorluklar 
yaşayabilirler. İş yerindeki 
yetişkin sorumlulukları 
ve zorunlulukları yerine 
getirmek, onlar için sıkıcı 

veya anlamsız görünebilir.
Otorite figürleriyle 
zorluk yaşayabilirler. Bu, 
iş yerinde yöneticilerle 
veya diğer yetkili kişilerle 
çatışmalara yol açabilir. 
Kişisel gelişim ve öz-bakım 
alanlarında da benzer 
zorluklarla karşılaşabilirler. 
Anlık hazları arayış 
içinde olabilir ve riskli 
davranışlara yönelebilirler. 
Bu, mali kararsızlık, 
sağlıksız yaşam tarzı 
seçimleri veya sorumsuz 
kararlar almak şeklinde 
kendini gösterebilir.
Finansal sorumluluklar, 
sağlıkla ilgili düzenli 
alışkanlıklar ve günlük 
yaşamda gereken düzen 
ve disiplin, bu bireyler 
için aşılması gereken 
engeller haline gelebilir. 
Zaman yönetimi ve öncelik 
belirleme konusunda sık 
sık zorlanabilirler, bu da 
stres ve kaygı seviyelerini 
artırabilir. Kendi 
davranış kalıplarımızı 
aşmak için, öncelikle 
kendimizi tanımamız ve 
içsel yolculuğumuzda 

eksik kalan parçaları 
tamamlamamız gerekiyor. 
Bu, kişisel bir keşif 
sürecidir; davranışlarımızın 
ve duygularımızın farkına 
varmak, geçmişteki 
deneyimlerimizin bugünkü 
hayatımıza olan etkilerini 
anlamak ve bu bilgilerle 
daha sağlıklı tercihler 
yapmak demektir. Bu 
süreç, kendimizi ve 
çevremizdeki dünyayı 
daha sağlıklı bir şekilde 
deneyimlememize 
yardımcı olur.
Uzman Klinik Psikolog 
Aslı  Kanizi, '' Hayatta 
her zaman öğrenme ve 
büyüme fırsatları vardır. 
Yetişkinlikte çocuk 
kalmak, bu öğrenme 
sürecinin bir parçası olarak 
görülebilir. Kendimizi ve 
geçmişimizi anlamak, 
bugün ve yarın için daha 
parlak bir yol sunabilir. 
Sonuçta, her birimiz kendi 
hikayemizin kahramanıyız 
ve bu yolculukta kendimizi 
bulmak, hayatımızın en 
değerli parçası olabilir.'' 
dedi. HABER MERKEZİ

Eser, Gaziantep'in zengin kültür 
mirasına katkıda bulunuyor ve 
bölge tarihine ışık tutuyor. Şiirlerin 
çok katmanlı anlamları, dönemin 
şiir ve edebiyat anlayışını ortaya 
koyarken, Gaziantep'in tarihi ve 
kültürel zenginliğine de vurgu 
yapıyor.
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
Gazikültür Yayınları tarafından 
yayımlanan “Ayıntablı Şâkir 
Efendi’nin Enîs’ül Uşşâk Divanı” 
adlı kitap Panorama 25 Aralık 
Müzesi, Gaziantep Zeugma Müzesi 
ve Arkeoloji Müzesi Gazikültür 
mağazalarının yanı sıra Türkiye 
çapında seçkin kitapçılarda, 
Gazikültür’ün internet sitesi www.
magazagaziantep.com ve kitap 
satışı yapan internet sitelerinde 
satışa sunuldu. Gaziantep 

Büyükşehir Belediyesi, şehrin 
kültür ve sanat hayatına ışık 
tutan “Ayıntablı Şâkir Efendi’nin 
Enîs’ül Uşşâk Divanı” adlı eseri 
okuyucuyla buluşturdu. 19. 
yüzyılın dönüm noktasındaki 
kültür dünyasını yansıtmasının 
yanı sıra millî ve manevi değerleri 
inşa edip medeniyet kodlarını 
öne çıkaran bu divan, Millî Eğitim 
Gençlik Spor eski Bakanı Vehbi 
Dinçerler ve Dr. Zeliha Açar 
tarafından yayına hazır hale 
getirildi.

TANRIÖVER: KİTAP
GEÇMİŞTEN GÜNÜMÜZE BİR 
KÖPRÜ VAZİFESİ GÖRÜYOR

Gazikültür Yönetim Kurulu 
Başkanı M. Hakan Tanrıöver, 

kitabın Gaziantep’in günümüz 
kültür hayatına geçmişten bir 
köprü vazifesi gördüğünden 
bahsederek, “Gaziantep’in 
kültür ve sanat hayatına ışık 
tutan, Mehmed Şâkir Efendi’nin 
Enîs’ül Uşşâk adını taşıyan 
divân 18. yüzyılın sonuyla 19. 
yüzyılın başlarındaki kültür 
dünyamızı örneklemektedir. Aynı 
zamanda Millî Eğitim Gençlik 
Spor eski Bakanımız Sayın Vehbi 
Dinçerler’in büyük dedesi olan 
Mehmet Şâkir Efendi’nin divânı 
bu kitap ile hem Latin harflerine 
aktarılmış hem de günümüz 
Türkçesine uyarlanmıştır.” dedi.

YAKAR: ESER, GAZİANTEP’İN 
KÖKLÜ EDEBİYAT MİRASINI 
YANSITIYOR

Gazikültür Genel Müdürü Prof. 
Dr. Halil İbrahim Yakar ise şunları 
ifade etti:
“Ayıntablı Şâkir Efendi’nin Enîs’ül 
Uşşâk Divanı Gaziantep’in köklü 
edebiyat mirasını yansıtan önemli 
bir örnek. Şehrimiz yetiştirdiği 
117 şairle Osmanlı’da en çok divan 
şairi yetiştiren 11. şehir olmuştur. 
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
Gazikültür Yayınları tarafından 
kitaplaştırılan Ayıntablı Şâkir 
Efendi’nin Enîs’ül Uşşâk adlı 
divanı da bunlardan biridir. 
Millî Eğitim Gençlik Spor eski 
Bakanı Vehbi Dinçerler ve Dr. 
Zeliha Açar’ın yayına hazırladığı 
bu divan sadece Gaziantep için 
değil, divan şiiri araştırmaları 
için de kıymetli bir kaynaktır.” 
HABER MERKEZİ

ESER, ŞEHRİN KÜLTÜR VE SANAT 
HAYATINA IŞIK TUTUYOR
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi, şehrin kültür ve sanat hayatına ışık tutan “Ayıntablı Şâkir Efendi’nin 
Enîs’ül Uşşâk Divanı” adlı eseri okuyucuyla buluşturdu. 19. yüzyılın dönüm noktasındaki kültür dünyasını 
yansıtmasının yanı sıra millî ve manevi değerleri inşa edip medeniyet kodlarını öne çıkaran bu divan, Millî 
Eğitim Gençlik Spor eski Bakanı Vehbi Dinçerler ve Dr. Zeliha Açar tarafından yayına hazır hale getirildi.
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201 ŞAHIS YAKALANDI
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, X 
hesabından yaptığı paylaşımda, 
Emniyet Genel Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele 
Başkanlığı ile Jandarma Genel 
Komutanlığı KOM Daire 
Başkanlığı koordinesinde İl 
Emniyet Müdürlükleri ve İl 
Jandarma Komutanlıklarınca 
348 ekip, bin 136 personel, 
hava aracı ve 18 narkotik 
dedektör köpeğinin katılımıyla 
Kayseri, Gaziantep, Konya, 
Ankara, Osmaniye, İzmir, 
Antalya, Kocaeli, Tekirdağ, 
Adana, Sakarya, Bilecik, 
Mersin, İstanbul, Şanlıurfa, 
Muğla, Adıyaman, Balıkesir, 
Isparta, Kahramanmaraş, 
Denizli, Erzincan, Samsun, 
Niğde, Bolu, Diyarbakır, 
Hatay, Kastamonu, Kütahya, 
Malatya, Kırıkkale, Edirne, 
Kırklareli, Afyonkarahisar, 
Aksaray, Çorum, Elazığ, 
Manisa, Van, Bursa ve 
Ağrı olmak üzere 41 ilde 
"Narkogüç-46" Operasyonları 
düzenlendiğini açıkladı. 41 ilde 
düzenlenen "Narkogüç-46" 
Operasyonlarında 221 kilogram 
uyuşturucu madde ve 2 Milyon 
153 bin adet uyuşturucu hap 
ele geçirildi. 201 zehir taciri ve 
sokak satıcısı yakalandı. 
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
9 ilde DEAŞ terör örgütüne 
yönelik eş zamanlı 

olarak gerçekleştirilen 
“Kahramanlar-46” 
operasyonlarında 28 şüphelinin 
yakalandığını açıkladı.
İçişleri Bakanı Yerlikaya, 9 ilde 
DEAŞ terör örgütüne yönelik eş 
zamanlı olarak gerçekleştirilen 
“Kahramanlar-46” 
operasyonlarında 28 şüphelinin 
yakalandığını belirterek şunları 
kaydetti:
"Aziz milletimizin huzuru, birlik 
ve beraberliği için teröristlerin 
hiçbirine göz açtırmayacağız. 
Güvenlik güçlerimizin üstün 
gayretleriyle mücadelemize 
aralıksız devam edeceğiz.
Emniyet Genel Müdürlüğü 
İstihbarat Başkanlığı ve Terörle 
Mücadele Daire Başkanlığı 
koordinesinde; İl Emniyet 
Müdürlüklerimizce Sakarya, 
Denizli, Ankara, Adana, 
Düzce, Bursa, Gaziantep, 
İstanbul ve Yalova’da 
düzenlenen 'Kahramanlar-46' 
Operasyonları kapsamında;
Sakarya’da DEAŞ terör örgütü 
içerisinde faaliyet yürüten 
3 şahıs yakalandı. Denizli’de 
DEAŞ terör örgütü içerisinde 
faaliyet yürüten 2 şahıs 
yakalandı. Ankara'da DEAŞ 
terör örgütü içerisinde faaliyet 
yürüten 3 şahıs yakalandı. 
Adana’da DEAŞ terör örgütü 
içerisinde faaliyet yürüten 
4 şahıs yakalandı. Düzce’de 

DEAŞ terör örgütü içerisinde 
faaliyet yürüten 1 şahıs 
yakalandı. Bursa'da DEAŞ 
terör örgütü içerisinde faaliyet 
yürüten 5 şahıs yakalandı. 
Gaziantep'te DEAŞ terör örgütü 
içerisinde faaliyet yürüten 2 
şahıs yakalandı. İstanbul’da 
DEAŞ terör örgütü içerisinde 
faaliyet yürüten 7 şahıs 
yakalandı. Yalova’da DEAŞ 
terör örgütü içerisinde faaliyet 
yürüten 1 şahıs yakalandı. 
Operasyonlarda yapılan 
aramalarda çok miktarda döviz 
ve Türk Lirasına el konuldu. 
Operasyonları gerçekleştiren 
Kahraman Polislerimizi tebrik 
ediyorum. Allah ayaklarına taş 
değdirmesin
Yılın 365 günü, 4 mevsim, 12 
ay, gece gündüz demeden 
operasyonlar düzenliyoruz. 
Terörle mücadelemiz son 
terörist etkisiz hale getirilince 
kadar kararlılıkla devam 
edecek."
Yerlikaya paylaşımda, zehir 
tacirlerine karşı operasyonların 
karalılıkla devam edeceğini 
vurguladı. İçişleri Bakanı 
Ali Yerlikaya, uyuşturucu 
madde imalatçılarına ve 
satışını yapanlar ile sokak 
satıcılarına yönelik 41 ilde 
düzenlenen “Narkogüç-46” 
Operasyonlarında 201 şahsın 
yakalandığını bildirdi. İHA

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, uyuşturucu madde imalatçılarına ve 
satışını yapanlar ile sokak satıcılarına yönelik 41 ilde düzenlenen 
“Narkogüç-46” Operasyonlarında 201 şahsın yakalandığını bildirdi.

SENDROMU
Bazen, yetişkin olmanın getirdiği sorumluluklar ve zorluklar karşısında, içimizdeki 
çocuğu koruma ihtiyacı hissederiz. Bu durum, psikolojide Peter Pan Sendromu olarak 
adlandırılır - yetişkinlerin, yetişkinlik sorumluluklarından kaçınma eğilimi ve çocuksu 
davranışlar sergileme durumu. Peki, bu durum neden oluşur ve bizleri nasıl etkiler ?



U14 Erkek Futbol Takımının elde ettiği 
şampiyonluk sonrasında değerlendirmede 
bulunan Şehitkamil Belediye Spor Kulübü Futbol 
Direktörü Taner Özaykut, futbolcuların ve teknik 
ekibin ortaya koyduğu üstün performanstan 
dolayı teşekkür ederek, bu başarının takımın 
birlik ve beraberlik ruhuyla mümkün olduğunu 
vurguladı. Özaykut, “Bu zafer, Şehitkamil 
Belediye Spor Kulübü'nde yetişen yıldızların 
gelecekte profesyonelliğe giden yolda elde 
edecekleri başarılara dair büyük umutları 

bir kez daha pekiştirdi. Kulübümüz, genç 
yetenekleri yetiştirme ve onlara destek olma 
vizyonuyla ön plana çıkıyor. Futbolcularımıza 
ve teknik ekibimize ortaya koydukları üstün 
performanstan dolayı teşekkür ediyorum. 
İlimizi temsilen katılacağımız organizasyonlarda 
bu başarıları sürdürmek istiyoruz. Altyapı 
faaliyetlerine büyük desteklerini bir an olsun 
esirgemeyen Şehitkamil Belediye Başkanımız 
Rıdvan Fadıloğlu’na ve tüm yöneticilerimize 
teşekkür ediyorum” diye konuştu. İHA
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ŞAMPiYONLARIN HEDEFi 
TÜRKiYE FiNALLERi
Şehitkamil Belediye Spor Kulübü’nün genç yetenekleri, futbolun zirvesinde adından söz 
ettirmeye devam ediyor. Yeşil-siyahlı kulübün U14 Futbol Takımı, 2023-2024 sezonunu Gaziantep 
İl Şampiyonu olarak tamamlayarak, yeşil-siyahlı camiaya büyük bir gurur daha yaşattı.

2023-2024 
sezonunda 
grubunu lider 
tamamlayarak 
adını play-
off’a yazdıran 
Şehitkamil 
Belediye Spor 
Kulübü U14 
Futbol Takımı, bu 
aşamada da yeşil 
sahada yerini 
aldığı 6 maçta 
da üst düzey 
bir performans 
sergiledi ve 
şampiyonluk 
ipini göğüsledi. 
13 maçta, 12 
galibiyet ve 1 
beraberlikle ligi 
tamamlayan 
yeşil-siyahlılar, 
namağlup 
şampiyon 
ünvanını elde etti.

“BAŞARIYI SÜRDÜRMEK İSTİYORUZ”

Sumudica, “Bugün önemli bir puan kazandık. 
Kadromuzda ilk 11 oynayan 4 oyuncudan yoksun çıktık 
maça. Maxim, Acosta, Gradel, Bikel gibi eksiklerimiz
vardı. Önemli eksiklerimiz vardı. O yüzden önemli 
bir puan aldık. Bu puanla Konyaspor'u altımıza 
aldık. Göreve geldiğimizde bu takımın puanı 
yoktu. Şuan 23 puandayız. Ligin ikinci yarısındaki 
maçlara 2 puan alarak başladık. Bu bizim için kötü 
sayılmaz. Kadromuzdaki eksikler döndükten sonra 
biz önümüzdeki maçlara odaklanmaya çalışacağız" 
ifadelerini kullandı. Yeni transferlerden Acosta'nın 
sakatlığı ve transfer çalışmaları ile ilgili de konuşan 

Sumudica, "Acosta buraya geldiğinde bir 
sakatlığı yoktu. Burada sağlık kontrollerinden 
de geçti. 10 yıldır sakatlık yaşamayan bir 
futbolcuydu ama burada sakatlandı. Bir iki 
transfer daha yapmaya çalışacağız. Bir forvet 
ve orta saha daha almak istiyoruz. Ama 
bunları hemen yapsak da Galatasaray 
maçını kazanacağımızın garantisi yok. Bu 
ekonomik şartlarda transfer yapmak 
kolay değil. En iyisini yapmaya 
çalışacağız" diye konuştu. 
İHA

Gaziantep Futbol 
Kulübü Teknik 
Direktörü Marius 
Sumudica, 1-1 biten 
Konyaspor maçının 
ardından, “Bugün 
önemli bir puan 
kazandık” dedi.
Gaziantep Futbol 
Kulübü, Trendyol 
Süper Lig’in 22. 
haftasında konuk 
ettiği Konyaspor ile 1-1 
berabere kaldı. Maçın 
ardından düzenlenen 
basın toplantısında 
açıklamalarda 
bulunan Gaziantep 
FK Teknik Direktörü 
Marius Sumudica, 
galip gelemedikleri 
için üzgün olduklarını 
söyledi. 

SUMUDİCA BİR 
FORVET DAHA İSTİYOR

BiR PUAN BiLE ÖNEMLi
YAŞANAN SON OLAYLAR TAKIMI KÖTÜ ETKİLİYOR

Sumudica, "Acosta buraya geldiğinde bir sakatlığı yoktu. 
Burada sağlık kontrollerinden de geçti. 10 yıldır sakatlık 
yaşamayan bir futbolcuydu ama burada sakatlandı’’ dedi.


